
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 31.03.2009 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Bejinariu Valeriu care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.16/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Bejinariu Valeriu: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru” 
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 19 consilieri, lipsesc domnii consilieri: Leu Mihai şi Hepuţ Teodor.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu 
Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, reprezentanţi  de la  S.C. APA PROD S.A.,  precum şi presa 
locală.” 

 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 26.02.2009 şi 
06.03.2009. 

 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 26.02.2009,  06.03.2009 şi 27.03.2009. 

Procesele verbale al şedinţelor anterioare care au fost puse în timp util la 
dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după 
cum urmează:  
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      „Introducerea după punctul 19 al ordinii de zi, a unui proiect de hotărâre: 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea novaţiei Contractului de delegare 
a gestiunii Serviciului public de alimentare cu apă şi de canalizare în Municipiul 
Hunedoara, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 156/2005, prin Contractul 
unic de delegare a gestiunii Serviciului public de alimentare cu apă şi de canalizare 
încheiat între ADI AQUA PREST Hunedoara, în calitate de delegatar şi S.C. APA 
PROD S.A., în calitate de delegat.    

De asemenea, aş vrea să retrag de pe ordine a de zi a punctului nr.3 : 
Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Municipiului Hunedoara la 
constituirea  ASOCIATIEI „CLUB SPORTIV HUNEDOARA’, în urma deciziei consilierilor, 
luată la şedinţa trecută şi în urma unei conversaţii avute cu domnul consilier Bobouţanu, 
astăzi, telefonic. Dânsul dorea să reevalueze dacă dânşii vor participa în constituirea 
acestui nou club, până clarificăm dacă se va face acel club sportiv de fotbal şi va rămâne şi 
acesta, sau le contopim pe amândouă. Deocamdată voi retrage acest proiect de hotărâre. 

 Iniţial am dorit astăzi să retrag doar prevederile referitoare la secţia de fotbal, 
dar în urma convorbirii cu domnul Bobouţeanu am hotărât că este mai bine să facem o 
analiză mai bună, să-i vedem pe toţi cei care doresc să se implice. 

   Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător.” 
                   Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate de 
voturi. 
 

Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul 
verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 

încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 
- d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – 

aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia: 
„Din banii alocaţi din bugetul local pentru sănătate suma mi se pare extrem 

de mică, 2.000 de mii lei reprezintă doar achitarea plăţii utilităţilor pentru spital pe o lună.  
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În afară de asta, suma este extrem de mică în raport cu alte capitole. Deci, 
2.000 sunt alocaţi pentru sănătate şi 1.598 sunt pentru protecţia mediului, iar 4.000 si 
ceva pentru religie, culte. Mi se pare discrepanţa mult prea mare dintre un capitol şi 
celelalte. Adică, suma este extrem de mică.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Am analizat şi eu proiectul de buget pentru anul 2009. O primă concluzie ar 

fi faptul că el este un buget extrem de optimist pentru un an în care se anunţă situaţii 
deosebite, un an în care vom parcurge o criză care deja nu mai este o noutate pentru 
nimeni. Spun acest lucru, referindu-mă în principal la sumele estimate  a fi realizate la 
capitolul venituri proprii. 

Faţă de anul trecut, când în proiectul din 2008 erau estimate circa 40.600 de 
mii de ron, anul acesta sunt 59.200, deci o creştere aproape de o treime. Nu ştiu dacă este 
justificată şi îndreptăţită această majorare a veniturilor proprii având în vedere, aşa cum 
am spus, situaţia grea prin care trec toţi cetăţenii. 

Pe de altă parte, în lista de investiţii, eu sunt de acord că într-adevăr sunt 
foarte multe lucruri care trebuiesc făcute, presiunile sunt de foarte multe ori extreme, din 
partea cetăţenilor. Este o listă foarte stufoasă, dar dacă ne uităm în această listă, totalul 
general este de 78.329, din care 32.285 mii lei sunt din buget local, deci aproximativ o 
treime din buget. Restul sunt din alte surse constituite, potrivit legii, 46.044.  

Din discuţiile pe care le-am avut şi ieri şi din ceea ce ştiu şi eu, în această 
întra-adevăr se prind fonduri pe care le avem deja la dispoziţie sau sume pe care, în baza 
proiectelor care sunt deja făcute, estimăm să le atragem.  

Este clar că această listă nu va putea să fie realizată niciodată, atâta timp cât 
dacă la 78.000 adăugăm numai 400 de miliarde de lei vechi, cât reprezintă sumele 
destinate învăţământului, deja sărim de totalul bugetului cu 200 de miliarde.  

 Deci este o listă care nu are suport în realitate şi aş vrea să o întreb pe d-na 
Căpâlnă, pentru că nu avem execuţia bugetară, dacă ne poate spune cât au fost veniturile 
proprii la sfârşitul anului trecut, deci cât s-a încasat efectiv pe venituri proprii şi din această 
sumă, deci alte surse potrivi legii câţi avem efectiv bani şi câţi estimăm să îi primim prin 
diverse proiecte pe care le vom derula. Să ştim de fapt pe ce ne bazăm acum. Că restul 
sunt intenţii şi sunt dorinţe care nu au suport legal în acest buget. Nu legal, îmi cer scuze 
real.” 

 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Aş avea dor câteva întrebări, la cultură, recreere şi religie aţi alocat 40 de 

miliarde şi aş vrea să ştiu dacă aici sunt cuprinşi banii pe care preconizăm să îi alocăm 
pentru sport. Bănuiesc că la capitolul acesta aţi inclus şi sportul. 

Din lista obiectivelor de investiţii, reabilitare tribuna Stadionului Michael Klein 
sunt 60 de milioane şi refacere teren 1 miliard. Acestea au fost lucrări în continuare, de ani 
de zile s-a tot vorbit despre ele, sumele de bani nu au scăzut, dar nici nu au crescut, în 
condiţiile în care s-a modificat valoarea euro faţă de leu. Eu  ştiu cam ce înseamnă 
refacerea la un asemenea teren, pentru că la reabilitare Bazin de înot aţi trecut 1 miliard şi 
jumătate, bani care au fost obţinuţi din alte surse, constituite potrivit legii. Aş vrea să ştiu de 
ce nu se poate face şi aici, să se atragă o sumă mai mare şi se merge tot cu cea veche. 

La modernizarea str. Trandafirilor, aveţi alocaţi, cum am şi aprobat, la 
sfârşitul anului trecut, o sumă de 11 miliarde, pe lucrări în continuare, foarte bine, dar la 
lucrări noi nu sunt trecute, sau lipsesc str. Perintei, Severin sau Morii, care sunt la stadiul 
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de uliţă. Nu consideraţi că ar fi trebuit să intre şi aceste străzi într-o amenajare, apoi să 
putem  moderniza. Acestea se află în centrul nostru şi pe programul operaţional regional 
de dezvoltare zonală aceea zonă nu este prinsă, din câte ştiu. 

 O ultimă întrebare, la studiu de fezabilitate pentru şoseaua de centură, dacă 
îmi puteţi spune explicit unde este prinsă suma necesară.” 
 

D-na Căpâlnă Daniela: 
„În primul rând încerc să răspund la obiecţiunile d-nei Chiş, noi nu achităm 

utilităţile la spital. Noi dăm o contribuţie pentru reparaţii clădiri şi pentru achiziţionare de 
aparatură.”   

D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia: 
„Asta a fost pentru înţelegere, nu am spus că dvs. achitaţi utilităţile. 
Vreau să vă spun că numai pentru reparaţia gastrohidroscopului, care este 

stricat la ora actuală, este necesară suma de 13.000 euro.” 
 
D-na Căpâlnă Daniela: 
„Aceasta este propunerea noastră, pentru că acestea sunt posibilităţile.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Mai concret d-na Chiş, propuneţi dvs. de unde să tăiem fonduri şi să le 

adăugăm la spital.” 
 
D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia: 
„De la religie.” 
 
D-na Căpâlnă Daniela: 
„Acolo este şi sport, deci răspund şi domnului consilier Bobouţanu. Acolo sunt 

cheltuielile pentru Muzeu Castel, pentru Casa de Cultură, pentru Galeria de Artă, pentru 
Bibliotecă, pentru Bazinul de Înot şi pentru Stadion. Deci toate activităţile sportive.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Deci faceţi amendament, d-na Chiş, să se taie banii de la acest capitol 

cultură, recreere şi religie şi să fie alocaţi pentru sănătate?” 
 
D-na Chiş Şerban Ana-Aurelia: 
„Eu nu fac amendament. Poate vă gândiţi la o rectificare.” 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Când va fi cazul, deocamdată trebui să-l votăm pe acesta.” 
 
D-na Căpâlnă Daniela: 
„Doresc să-i răspund şi domnului consilier Schiau, nu am aici situaţia cu 

realizările, pot să o aduc. Faptul că aceste venituri proprii au crescut rezultă din mărirea lor 
cu 10% anul trecut. Deci tarifele au crescut cu 10% şi la fel au crescut şi sumele pe care 
le-am primit de la bugetul de stat, şi  care intră în venitul propriu. 

Deci acestea trebuie cuprinse în buget. Că se vor realiza, că nu se vor 
realiza, acesta este o altă problemă. 
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Acelaşi lucru, referitor la proiecte, unele sunt în diverse stadii, dar au trebuit  
să fie menţionate aici pentru a se putea cuprinde şi cofinanţarea noastră care apare în 
bugetul local.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Este clar că trebuia să le prindeţi ca poziţie şi ca sumă, ca şi contribuţie 

proprie, pentru a se putea ulterior să se depună proiectul. 
 Dar eu am întrebat din cele 46.044 mii lei sume cuprinse în lista de investiţii 

din alte surse decât bugetul local, pe cât ne bazăm acum, efectiv. Cât ne revin din hotărâri 
de Guvern, alocări din diverse investiţii. ” 

 
D-na Căpâlnă Daniela: 
„Situaţia nu o am, dar putem să v-o aducem.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Suma este foarte mare, este vorba de 460 de miliarde şi e bine de ştiut pe 

cât ne putem baza, pentru că deja Guvernul începe cu o rectificare negativă, nu e un 
secret pentru nimeni această treabă. Sperăm că aceşti bani vor veni la un astfel de nivel.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„În mare parte a răspuns la întrebări d-na Căpâlnă, aş dori să aduc o 

completare la ceea ce a cerut domnul Schiau, la lista de investiţii, dvs. ştiţi că se prevede 
un buget, dar din experienţă ştim că sumele nu sunt niciodată aceleaşi cu cele 
previzionate. Atunci normal că se vor diminua şi capitolele de cheltuieli cu acele sume, prin 
rectificări. Deci este de fapt vorba de o bază prognozată. 

 La ceea ce a întrebat domnul Bobouţanu, referitor la suma de 1.500 mii lei 
alocată pentru Bazin şi suma de 1.000 mii lei pentru stadion, vreau să vă spun că în 
momentul de faţă o mare parte din bani sunt de la Bazinul de înot, fiindcă acesta 
funcţionează şi atunci este normal să fie făcute investiţii cu aceşti bani, de aceea este o 
suma mai mare. Pe când, stadionul, în momentul de faţă nu produce nimic. 

Acelaşi lucru vă întreb şi pe dvs., ca şi pe d-na Chiş. Propuneţi să tăiem o 
stradă de pe lista de investiţii, sau două, câte consideraţi dvs.  şi să alocăm aceşti bani la 
altă stradă. Banii sunt aceştia, prognozaţi pe hârtie, deşi niciodată nu se vor aduna atâţia, 
propuneţi dvs. şi noi votăm amendamentul. 

 Noi acestea am considerat că sunt priorităţi în funcţie de sesizările 
cetăţenilor şi în funcţie de stadiul de utilităţi deţinute.”   

 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Acum este greu să vin să spun: tăiaţi strada respectivă. La fel aţi pus-o şi pe 

d-na doctor în imposibilitatea de a spune: luaţi bani de acolo.” 
 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Aşa se face, din păcate lista de investiţii..” 
 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Eu am întrebat altceva. Nu există dintre ele care intră pe  programul acela de 

dezvoltare urbană şi unde de fapt este posibil să primiţi bani pentru modernizare şi pentru 
toată infrastructura? Şi să prindem ceea ce spun eu, acele străzi, care nu se află în 
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program, aceste străzi vor rămâne în stadiul în care se află acum. Se poate analiza 
această situaţie?” 
 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„La rectificări, vom vedea, într-o lună, două, ce încasări vom avea, vom şti 

câte proiecte ni se aprobă şi astfel  vom ştii ce putem face. 
Dar, aceste străzi au fost cuprinse pe lista de investiţii, în urma solicitării 

cetăţenilor.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Dar modernizare str. Carpaţi este cuprinsă în program.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Da, este cuprinsă şi cofinanţarea, deci pentru orice proiect ne trebuie 2%, 

deci am cuprins doar cei 2%, la toate străzile care sunt cuprinse în proiecte. Am menţionat 
şi la şedinţa trecută, noi va trebui să punem toţi banii şi apoi ni se vor deconta.” 

 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Am înţeles, doar că am spus că era bine să vă aplecaţi mai atent asupra 

cerinţelor.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Domnule consilier, sunt atâtea de făcut încât nu cred că este de ajuns 

bugetul  pe 3 să le facem pe toate.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Da, atunci este un buget foarte optimist. Referitor la studiu?” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Suma este cuprinsă în Alte Cheltuieli: Studii de Fezabilitate şi doc. tehnică 

modernizare străzi.” 
 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.36/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi ).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – 

aviz favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.37/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie)  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.38/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.39/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – 

aviz favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.40/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – 

aviz favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.41/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.42/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – 

aviz favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.43/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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      „Vreau să propun o modificare la art.4, lit.b), se va schimba d-na Lucia 
Voroneanu cu domnul Mariş Remus, la cenzori.” 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu vreau să fac decât o singură apreciere, vis-a-vis de faptul că totuşi, după 

8 luni de zile acest proiect ajunge pe masa noastră, şi faptul că este un proiect foarte bun 
pentru municipiul Hunedoara şi pentru cetăţenii ei, primează faptului că proiectul a fost 
iniţiat de altcineva. Apreciez faptul că s-a păstrat aceeaşi repartiţie în cadrul 
reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea Generală a Asociaţilor, respectiv pe acelaşi 
principiu pe care am mers şi acum 2 ani, când s-a iniţiat acest proiect. Respectiv fiecare 
partid reprezentat în consiliul local să-şi găsească câte un reprezentant în această 
schemă.”  

 
Dl. Bobouţanu Dan : 
„Nu mai am nimic de adăugat, îmi cer scuze.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Acest proiect, în urma discuţiilor cu partea italiană, s-a hotărât să apară pe 

ordinea de zi. Dar, îmi pare rău că iniţiatorul acestui proiect, care sunteţi chiar dvs., din 
ultima hotărâre pe care aţi adoptat-o, referitor la această investiţie, în 2007 şi anume 
Hotărârea nr.150, pentru 6.000 de euro, cât trebuiau să se facă această societate mixtă   
s-a întârziat cu proiectul până în luna martie 2009.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu acesta este motivul întârzierii, dar şi dacă s-ar fi finalizat la vremea 

respectivă proiectul şi s-ar fi semnat actul constitutiv al societăţii aţi fi venit în şedinţa de 
consiliu şi aţi fi propus, probabil, modificarea formei juridice a societăţii, ca să puteţi să 
schimbaţi oamenii care erau numiţi, exact cum aţi făcut la Ecosid.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Consiliul Local a hotărât din motive foarte bine întemeiate.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Astăzi era termenul de depunere a proiectului pentru Ecosid, vreau să 

informaţi consiliul local dacă  aţi depus acest proiect astăzi.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Un proiect care avea draftul depus la Ministerul Dezvoltării şi care ne-au 

transmis că nu este eligibil.” 
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Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„Firma care este parteneră cu Primăria Municipiului Hunedoara pentru 

formarea acestei firme noi: SC NEWECO HD, va da acea scrisoare în care va certifica 
ceea ce am spus noi: din cauza vechii administraţii nu a putut să se constituie acea firmă 
din cauză că Primăria nu a fost în stare să depună 6000 de euro, pentru constituire.  

Iar domniile dumneavoastră veţi avea aceea scrisoare de la firma italiană. Din 
această cauză nu a fost constituită acea firmă, iar de când am preluat noi conducerea 
primăriei, suntem în negocieri pentru rezolvarea tuturor micilor detalii care au trebuit să fie 
rezolvate pentru formarea acestei societăţi.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Chiar o să doresc să văd şi eu această scrisoare.” 
 
Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„O să o aveţi domnule consilier, nu numai dvs. ci şi toţi consilierii.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Aş dori să o văd şi pe cea de la Ministerul Dezvoltării. Eu am cerut-o aceea 

ca şi cetăţean al Hunedoarei, în conformitate cu Legea nr.544, din care rezultă că acel 
proiect  a fost neeligibil. Aţi făcut referire şi în consiliul local şi pe posturile de televiziune la 
ea, dar nu aţi arătat-o.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„La şedinţa viitoare o să v-o prezentăm. Consiliul local a avut acea adresă în 

momentul în care s-a discutat trecerea  din SA în SRL, am citat din ea. O să o prezint. Nu 
e nici o problemă.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu este obiectul acestui proiect de hotărâre.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Da, nu este.” 
Se votează amendamentul propus de către domnul Primar, în cadrul art.4, 

alin.(2), lit.”b”: înlocuirea d-nei LUCIA VORONEANU cu domnul MARIŞ  REMUS, pentru 
a se putea trece pe buletinul de vot domnul Mariş Remus. 

Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1- se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2,3 şi 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute 
pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
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Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea‚ reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
a) MARIŞ RĂZVAN 19 voturi “pentru” 
b) TÎRNOVEAN LAURA 19 voturi “pentru” 
c)  GHERMAN PETRE LUCIAN 19 voturi “pentru” 
d) ARDELEAN ERIKA DIANA 19 voturi “pentru” 
e)  NASZODI GEZA 19 voturi “pentru” 
f)  MAGHERU LIVIU 19 voturi “pentru” 
g) RĂDUCEA IONEL 19 voturi “pentru” 
 
În urma acestor rezultate, reprezentanţii Consiliului local al Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. 
Hunedoara,    sunt: 

 
a) MARIŞ RĂZVAN 
b) TÎRNOVEAN LAURA 
c)  GHERMAN PETRE LUCIAN 
d) ARDELEAN ERIKA DIANA 
e)  NASZODI GEZA 
f)  MAGHERU LIVIU 
g) RĂDUCEA IONEL 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea‚ reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie al S.C. 
„NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
a) CRĂCIUN RADU 19 voturi “pentru” 
b) NIŢĂ CRISTIAN MARIUS 19 voturi “pentru” 
 
În urma acestor rezultate, reprezentanţii Consiliului local al Municipiului 

Hunedoara în Consiliul de administraţie al S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara, 
sunt: 

a) CRĂCIUN RADU 
b) NIŢĂ CRISTIAN MARIUS 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea‚ cenzorilor propuşi 
de către Consiliului Local al Municipiului Hunedoara la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. 
Hunedoara, după cum urmează: 

a) BACIU VIRGIL - expert contabil 19 voturi “pentru” 
b) BĂLĂNOIU CONSTANTIN - economist 18 voturi “pentru” 
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Precum şi  a Cenzorilor  supleanţi propuşi de către Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara, după cum urmează: 
a) ANGELA ŢUGURAN – economist  19 voturi “pentru” 
b) MARIŞ REMUS – economist 19 voturi “pentru” 

În urma acestor rezultate, cenzorii propuşi de către Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara,sunt: 

a) BACIU VIRGIL - expert contabil 
b) BĂLĂNOIU CONSTANTIN - economist  

Iar Cenzorii  supleanţi propuşi de către Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara la S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara, după cum urmează: 

a) ANGELA ŢUGURAN – economist  
b) MARIŞ REMUS– economist  

 
Art.5-7  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.44/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

nefavorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz nefavorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Schiau Nicolae: 
„Am mai precizat într-o intervenţie  la o şedinţă anterioară că în fiecare lună 

avem câte o surpriză din partea domnului Primar. Luna aceasta alături de rulote avem 
carturi de alimentaţie publică. Deci totul spre bâlciul la care este supus municipiul 
Hunedoara. Sau poate că este cea de a treia investiţie americană promisă, după Circus 
Americanus, după magazinul de pantofi de provenienţă americană din Mico V, carturile 
acestea de american fast-food este a treia investiţie. Şi atunci şi-a rezolvat problemele cu 
Hunedoara în ceea ce priveşte investitorii.  

Lăsând poate la o parte ironia şi gluma, deranjează în primul rând locurile 
unde sunt amplasate aceste carturi. Dacă vă uitaţi două sunt amplasate pe b-dul Corvin, 
într-o zonă foarte aglomerată, în locuri în care există nişte rondouri de flori, şi unul este pe 
b-dul Dacia, chiar lângă Union, iarăşi o zonă destul de aglomerată. Oare de ce nu ne-aţi 
propus platforma Pieţei Obor, la Piaţa Dunărea sau altundeva. De ce în mijlocul oraşului, 
acolo unde practic este o zonă atât de aglomerată.” 

 
Dl. Demeter Ilie: 
„Domnule preşedinte, domnilor consilieri, în şedinţa de comisie la urbanism 

votul a fost  doi la doi şi o abţinere. Am căutat să conving colegii mei că orice ban adus la 
Primărie este bun, mai ales în situaţia de criză şi am argumentat şi voi argumenta şi în faţa 
dvs.. Am umblat un pic prin Europa, în America  nu am fost şi merg des în Austria.  
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Am rămas surprins că în Viena am văzut rulote cu îngheţată, cu plăcinte, etc, 
pe roţi. Am rămas surprins.  

Eu susţin că este bine să încasăm nişte bani la Primărie. Durata închirierii 
este de 1 an de zile, dacă vedem că  nu se conformează, am înţeles că se duc dimineaţa, 
iar seara se retrag, deci trebuie să facă curăţenie, nu au nevoie de curent, deci sunt cu 
autonomie totală. 

Propun colegilor mei, chiar dacă doi din comisia de urbanism nu au fost de 
acord, propun să-şi revizuiască gândirea şi să obţinem câţiva bănuţi.” 

 
Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„Aş dori să răspund direct, aş dori să trec direct la subiect, pentru că eu nu 

mă ţin de glume ca şi domnul consilier Schiau. Aş vreau să-i aduc la cunoştinţă, deşi 
domnul Schiau ştie, că a fost o cerere a unui cetăţean, prin care ne-a rugat să o aducem 
pe ordinea de zi. Acest proiect de hotărâre nu a fost  propunerea mea. Ba mai mult, a fost 
prietenul unui coleg de-al dânsului de partid, adică domnul Crişan. 

Domnul Crişan a venit cu această cerere, în numele unui prieten de al lui 
care a cumpărat această franciză. 

Nu a fost propunerea mea de aducere a acestor chioşcuri, nu a fost nici 
propunerea noastră pentru locaţii. Acest cetăţean care deţine această franciză, a făcut o 
cerere către Primăria Municipiului Hunedoara şi către consiliu, noi am introdus-o pe 
ordinea de zi. Domniile voastre aveţi datoria să votaţi, contra sau pentru, rămâne la 
latitudinea dvs. Eu nu puteam să nu o introduc pe ordinea de zi. 

Iar dacă dânsul vrea să se ţină de glume considerând că aceasta este una 
dintre investiţiile pe care le aduc, s-a înşelat amarnic, ca şi cum s-a înşelat până acum în 
tot ceea ce a spus.”  

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Domnilor, vă înşelaţi în privinţa domnului Crişan, care nu este membru de 

partid, nu este la PD-L, dacă a fost pe la PNL ştiu alţii nu noi. 
Să dea Dumnezeu să mă înşel, deocamdată nu văd decât proiecte în care 

veniţi să transformaţi Hunedoara în bâlci.” 
 
Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„Asta pentru că vedeţi nu foarte departe domnule Schiau, din această cauză. 

Dacă aţi fi văzut în viitor, când eraţi dvs. primar…” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Discutăm de rulote şi carturi.” 
Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„Nici măcar unul dintre proiecte nu a fost introdus de mine, ci cerut de către 

cetăţeni. Dacă dvs. aţi fi avut viziuni de viitor în mandatul dvs. nu ajungeam în situaţia 
actuală.” 

Dl. Schiau Nicolae: 
„Aici văd iniţiator – Primar.” 
 
Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„Un cetăţean nu avea dreptul să fie iniţiator.” 
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Dl. Schiau Nicolae: 
„Ba avea dreptul domnule. Dacă aţi cunoaşte Legea 215 aţi şti că are 

dreptul.” 
Dl. Primar  Ovidiu Marius Hada: 
„Îi puteţi explica procedura iniţierii proiectelor de hotărâri d-nului Schiau?” 
 
Dl. Demeter Ilie: 
„Trebuie să clarificăm Legea nr.215. Un cetăţean nu poate singur să facă 

iniţiativă de proiect. Să fie clar.” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Domnule Demeter, ascultaţi de compartimentele de specialitate din 

Primărie.” 
Dl. Demeter Ilie: 
„Un cetăţean nu poate singur să-şi pună semnătura la iniţiator.” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Studiaţi Legea nr.215 domnule.” 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„ Cum eu trebuie să   prezint până la şedinţa următoare cele două adrese pe 

care le-aţi cerut, vă rog domnule Schiau să îmi ararăți şi mie  în Legea nr.215/2001, 
republicată, unde scrie că un cetăţean semnează proiectul de hotărâre.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Domnule Secretar, arătaţi cine poate să iniţieze proiecte de hotărâre.” 
 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Primarul, consilierii şi cetăţenii ce au o susţinere, un anumit număr de 

semnături.” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Deci pot şi cetăţenii. Unde scrie de semnături? Vă rog să-mi arătaţi.” 
 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii nu a fost aprobat întrucât a întrunit 15 voturi „împotrivă” şi 4 

voturi „pentru” (Vasilescu Tatiana, Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan şi Demeter Ilie). 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz nefavorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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Dl.Gyorfi Jeno: 
„Comisia a analizat cererea de concesionare acolo cu 49 mp. şi consideră că 

nu este oportun, fiindcă sunt locuri de parcare în zonă şi se limitează locul de acces pentru 
persoane.”  

 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii nu a fost aprobat întrucât a întrunit 17 voturi „împotrivă” şi 2 

voturi „pentru” (Vasilescu Tatiana şi Demeter Ilie). 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art.5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei în 
vederea organizării licitaţiei pentru concesionarea terenului în suprafaţă de 33,0 mp situat 
în str. Prutului , înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 1286N, nr. cadastral 2826., a constatat 
următoarele: 

 
Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 19 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela – director economic – membru 19 voturi “pentru” 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 19 voturi “pentru” 
Toma Anamaria – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara – membru 18 voturi 
“pentru” 
Nicula Ana – inspector – membru  19 voturi “pentru” 

                      
În urma acestor rezultate, componenţa comisiei, în vederea organizării 

licitaţiei pentru concesionarea terenului în suprafaţă de 33,0 mp situat în str. Prutului , 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 1286N, nr. cadastral 2826. este următoarea : 
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Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 
Căpâlnă Daniela – director economic – membru 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 
Toma Anamaria – consilier juridic – membru 
Şăucă Ştefan– director Administraţia finanţelor publice Hunedoara - membru 
Nicula Ana – inspector – membru   
 
Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.45/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

„Mai puţin ultimul, deci cel cu Juncu.” 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Art.4 – se votează cu 10 voturi „pentru” şi 9 voturi „împotrivă” (Chiş Şerban 

Ana Aurelia, Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, Solomon Cristian, Munteanu Gigi, Horvath 
Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca şi Bobouţanu Dan). 

 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Domnilor consilieri, art.4 nu a întrunit cvorumul legal, deci se va elimina din 

cadrul hotărârii, astfel că următoarele articole se vor renumerota în mod corespunzător.” 
 
Art.5 (care va deveni art.4) - se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.46/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.47/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.48/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ 

 „Aviz favorabil, dar avem un amendament: Preţul de pornire al licitaţiei să fie 
45 euro/mp., fiind lângă Piaţa Dunărea.”  

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Demeter Ilie: 
„Înţeleg, din proiectul şi nota de fundamentare că este vorba despre un punct 

termic care este vândut. Doar terenul îl vindem acum. 
De aceea, eu cred că era corect, la timpul potrivit dacă se vindea clădirea cu 

teren cu tot. Sunt împotrivă de a majora preţul pentru că noi am cerut un preţ şi am obţinut 
atunci de 3 sau 4 ori preţul pe acele PT. Iar acum noi ne batem joc de ei. Fiindcă dacă 
atunci a dat nişte milioane de lei, sigur că acum va da şi pentru acest teren de sub punct 
termic. Fiindcă va fi scos la licitaţie terenul poate să fie şi mai ridicat preţul. Legal este, dar 
logic şi normal nu mi se pare. Noi am vândut clădirea şi acum punem un preţ foarte mare 
pentru terenul de sub clădire. 

Eu aş propune şi aş ruga colegii să ţină cont de propunerea din proiect, deci 
să fie votat preţul de 23 euro.” 

 
D-na Fărcaş Bianca: 
„Îmi pare rău, sunt de-a dreptul confuză, adineauri domnul Demeter spunea 

că trebuie să aducem bani la bugetul local, iar acum trebuie să scădem preţul. Sunt 
confuză.”  

 
Dl. Demeter Ilie: 
„Am dreptul la replică. Acel punct termic s-a cumpărat iar preţul a fost de 3 

sau 4 ori mai mare.” 
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Se votează amendamentul propus de către comisia de comerţ: Preţul de 
pornire al licitaţiei să fie 45 euro/mp.  

Amendamentul a fost adoptat cu  16 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” 
(Demeter Ilie şi Schiau Nicolae) şi o „abţinere” (Chiş Şerban Ana-Aurelia). 

Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2  se aprobă cu 18 voturi „pentru şi 1 vot „împotrivă” (Schiau Nicolae). 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 
                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei, în 
vederea  organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice, pentru vânzarea terenului în suprafaţă 
de 243,08 mp situat pe str. M. Viteazu – PT12 ,  înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 5759, nr. 
top. 2170/156/P., a constatat următoarele: 

 
    - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
    - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 19 voturi “pentru” 
    - Căpâlna Daniela – şef serviciu buget, finanţe, contabilitate – membru 19 voturi “pentru” 
    - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 19 voturi “pentru” 
    - Toma Anamaria – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 

                      
În urma acestor rezultate, componenţa comisiei, în vederea  organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice, pentru vânzarea terenului în suprafaţă de 243,08 mp situat pe 
str. M. Viteazu – PT12 ,  înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 5759, nr. top. 2170/156/P., este 
următoarea : 

             - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
             - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
             - Căpâlna Daniela – şef serviciu buget, finanţe, contabilitate – membru; 
             - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
             - Toma Anamaria – consilier juridic – membru; 

Art.4-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.49/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi)  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, procedând la numărarea buletinelor de vot privind reorganizarea unităţii locale 
de sprijin constituită pentru acţiunile de luptă împotriva bolilor transmisibile ale animalelor şi 
a zoonozelor, a constatat următoarele: 

 
Preşedinte:    Ovidiu Marius Hada – Primarul municipiului Hunedoara  19 voturi “pentru” 
Secretariat tehnic:   
Mir Tiberiu – inspector – Direcţia Sanitar Veterinară Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Vâţă Daniel Dorinel - Medic veterinar – Circumscripţia Sanitar -Veterinară HD 19 voturi “pentru” 
Ciprian Hodor – director – Serviciul Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj 19 voturi “pentru” 
 
Membri:  
Dan Nicolae Robert – Viceprimarul municipiului Hunedoara 19 voturi “pentru”                   
Aurel Raţă – Bugnariu – Secretarul municipiului Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Demeter Ladislau – Director Tehnic - Primăria   municipiului  Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Bende Barna Gavril  – Dir. Spitalul Mun.  “Alexandru Simionescu” Hunedoara  19 voturi “pentru” 
Pascaru Amalia– Director– Serviciul Public Ad. Pieţelor,Târgurilor şi Oboarelor 19 voturi “pentru” 
Coposescu Horia - Medic şef - Circa Sanitar Veterinară şi pentru Siguranţa  Alimentelor 19 voturi 
“pentru” 
Birău Cecilia -medic pr. igienă –Dir. de Sănătate Publică HD–  Comp.Terit.HD 19 voturi “pentru” 
Sala Gabriel  – comisar - Poliţia municipiului Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Şerban Ana Aurelia – preşedinta Asociaţiei Medicilor de familie 19 voturi “pentru” 
Iovănesc Alin- şef secţie Direcţia Jud. Drumuri şi Poduri – secţia Hunedoara  19 voturi “pentru” 
Gagea Radu Valentin – inginer - Şeful Ocolul Silvic Hunedoara 19 voturi “pentru” 
Furcă Tiberiu – Director ex. – Serv. Public Local Specializat Poliţia  Comunitară 19 voturi “pentru” 
Suciu Mariana – referent superior – Compartimentul registrul agricol 19 voturi “pentru” 

                     
În urma acestor rezultate, unitatea locală de sprijin constituită pentru acţiunile 

de luptă împotriva bolilor transmisibile ale animalelor şi a zoonozelor, este următoarea : 
 
Preşedinte:    Ovidiu Marius Hada – Primarul municipiului Hunedoara; 
Secretariat tehnic:   
Mir Tiberiu – inspector – Direcţia Sanitar Veterinară Hunedoara; 
Vâţă Daniel Dorinel - Medic veterinar  – Circumscripţia Sanitar -Veterinară Hunedoara; 
Ciprian Hodor – director – Serviciul Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj; 
 
Membri:  
Dan Nicolae Robert – Viceprimarul municipiului Hunedoara                     
Aurel Raţă – Bugnariu – Secretarul municipiului Hunedoara; 
Demeter Ladislau – Director Tehnic - Primăria   municipiului  Hunedoara; 
Bende Barna Gavril  – Director - Spitalul municipal  “Alexandru Simionescu” Hunedoara  
Pascaru Amalia– Director– Serviciul Public Administraţia Pieţelor,Târgurilor şi Oboarelor; 
Coposescu Horia - Medic şef - Circa Sanitar Veterinară şi pentru Siguranţa  Alimentelor; 
Birău Cecilia -medic primar igienă -Direcţia de Sănătate Publică Hunedoara–  
Comp.Terit.Hunedoara; 
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Sala Gabriel  – comisar - Poliţia municipiului Hunedoara ; 
Şerban Ana Aurelia – preşedinta Asociaţiei Medicilor de familie; 
Iovănesc Alin- şef secţie Direcţia Judeţeană Drumuri şi Poduri – secţia Hunedoara ; 
Gagea Radu Valentin – inginer - Şeful Ocolul Silvic Hunedoara ; 
Furcă Tiberiu – Director executiv – Serviciul Public Local Specializat Poliţia  Comunitară ; 
Suciu Mariana – referent superior – Compartimentul registrul agricol; 

 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.50/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.51/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Bejinariu Valeriu care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz 

favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.52/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
 
Decanul de vârstă al consiliului local, domnul Horvath Zoltan propune ca 

pentru următoarele 2 luni preşedinte de şedinţă să fie d-nul Cical Gheorghe. 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art.1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.53/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
                     Punctul 21 - Raport privind starea economică socială şi de mediu a 
Municipiului Hunedoara. 

Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„ Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 

                     Punctul 22 - Referat privind solicitările formulate de S.C. Elite Guard S.R.L. şi 
adresate Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara. 

Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„ Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 

 
Punctul 23 -  Referat privind adresa înaintată de S.C. INTRADEX S.R.L. şi 

înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.9067/20.02.2009. 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„ Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 

 
                     Punctul 24 - Diverse.     

 
D-na Vasilescu Tatiana: 
„La începutul şedinţei de astăzi am uitat să anunţ că practic un proiect de 

hotărâre mă vizează direct ca administrator al unei societăţi comerciale. Am preferat să nu 
intervin în nici un fel la proiectul de hotărâre, nici să iau cuvântul. 

M-a surprins totuşi că încă de la început a picat titlul acestei hotărâri privind 
aprobarea  concesionării   prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  49,0 mp situat 
în B-dul Dacia nr.33 şi mulţumesc colegilor mei pentru asta. Este vorba despre o extindere, 
la farmacia mea din Micro V, este un dreptunghi, în suprafaţă de 49 mp., care face legătura 
între farmacia mea şi depozitul de medicamente. 

Vreau să vă spun că pe acel beton, sau cum să-l numesc, asfalt, nu este 
parcare, nu este absolut nimic, este doar un loc în care cei din blocul 33 aruncă gunoiul şi 
angajaţii mei trebuie şi noaptea, de multe ori până seara târziu, şi dimineaţa  să adune 
gunoiul de acolo. 

 Tocmai de aceea am venit cu această iniţiativă, cu acest proiect de hotărâre, 
să nu mai fie acel gunoi între depozitul de medicamente şi farmacie. Poate că trebuia să 
precizez lucrul acesta. Poate că până la şedinţa viitoare cât o să-l rog pe domnul primar să 
iniţieze din nou acest proiect de hotărâre şi rog colegii mei consilieri să se deplaseze la 
faţa locului să vadă despre ce este vorba,  să vadă terenul în discuţie.” 

 
Dl. Demeter Ilie: 
„Vreau să citesc din Legea nr.215/2001, actualizată: art. 109. - (1) Cetăţenii 

pot propune consiliilor locale şi consiliilor judeţene pe a căror rază domiciliază, spre 
dezbatere şi adoptare, proiecte de hotărâri.  
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   (2) Promovarea unui proiect de hotărâre poate fi iniţiată de unul sau de mai 
mulţi cetăţeni cu drept de vot, dacă acesta este susţinut prin semnături de cel puţin 5% din 
populaţia cu drept de vot a unităţii administrativ-teritoriale respective.  

Domnule Schiau am dorit să vă demonstrez că ştiu şi eu legea un pic.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„V-aţi răzgândit domnule Schiau?” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„La ce să mă răzgândesc?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Că de fapt cunoaşteţi Legea nr.215 şi noi nu o cunoaştem. Nu v-aţi 

răzgândit?” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu.” 
 
Dl. Demeter Ilie: 
„Aş dori să spun colegilor, nu să apăr, nu mă uit la proiectul de hotărâri, nu 

mă uit cine e în spatele proiectului şi nici nu judec niciodată după numele celui care este 
sau face cererea la consiliul local. 

Am cerut lui Dumnezeu să-mi dea putere să votez corect şi cinstit faţă de 
orice om şi chiar dacă mă jigneşte aici, dacă vine cu o iniţiativă corectă voi vota pentru el. 

Am să spun un singur verset din Biblie care contează pentru Hunedoara. 
Spun aşa proverbele: Să nu aveţi în traistă două feluri de măsură. Pentru că în faţa lui     
D-zeu cine măsoară cu două feluri de măsură este o ruşine şi un păcat. Asta am dorit să 
spun colegilor.” 

 
Dl. Solomon Cristian: 
„Suntem în data de 31 şi îmi amintesc că în luna decembrie s-a marşat 

puternic pe faptul că până în data de 31 martie se vor depune proiecte de ecologizare a 
zonei industriale. 

Aş dori să ştiu şi eu dacă s-a depus un astfel de proiect, sau cel puţin dacă 
au fost scoase actele de la Registrul Comerţului.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Au fost scoase actele de la Registrul Comerţului, puteţi să-l întrebaţi pe 

domnul Mihalache, chiar a primit o copie zilele trecute.” 
 
Dl. Solomon Cristian: 
„Abia acum? Noi am spus că nu se va reuşi până în 31 decembrie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Pentru acel proiect veţi primi informaţiile pe care domnul consilier Schiau   

le-a solicitat, se va dovedi încă o dată că acel proiect era neeligibil, puteam să-l depunem 
de 100 de ori. Era neeligibil.” 
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Dl.Schiau Nicolae: 
„Arătaţi hârtia aceea  care demonstrează acest lucru.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„O veţi primi domnule Schiau.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu mai veniţi cu poveşti, arătaţi hârtia prin care acel proiect este neeligibil. 

Arătaţi-o domnilor odată, aţi vorbit de n ori până acum. Arătaţi-o consiliului local, nu mie 
neapărat.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Consiliul local a avut-o atunci când s-a aprobat hotărârea.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Aţi spus că până în 31 veţi depune noul proiectul, nu aţi depus nimic. Aţi 

pierdut o finanţare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Domnule Schiau aceea finanţare, deci partea consiliului local nu putea fi…”  
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Acel proiect a fost întocmit de Ministerul Dezvoltării, a fost licitaţie făcută de 

Ministerul Dezvoltării, dvs. aţi spus că aveţi o adresă de la Ministerul Mediului…” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„De la Ministerul Dezvoltării…..” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Ori acel proiect nu s-a derulat prin Ministerul Mediului…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„De la Ministerul Dezvoltării...” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Vă aduc procesul verbal, .. de la Ministerul Mediului..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Aduceţi-l….” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„A fost adresa aici pe masă  domnule Schiau, la şedinţă….” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Şi care a fost termenul limită de depunere, 31 martie? Nu ştiu cum de a 

devenit eligibil proiectul  schimbând doar forma juridică a societăţii...” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dacă aţi fi ştiut nu aţi fi întrebat domnule Schiau.” 
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Dl. Solomon Cristian: 
„Atunci de ce a fost nevoie să pierdem 3 luni de zile, timp în care se putea 

depune proiectul în vechea formă…” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Să-şi schimbe oamenii din structuri…” 
 
Dl. Solomon Cristian: 
„Oamenii puteau fi schimbaţi şi aşa, dacă asta se dorea…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Domnule Schiau, noi nu am procedat la fel cum dvs. ai procedat înainte…” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Lăsaţi.. nu mai vorbiţi poveşti, deocamdată singurul lucru cu care vă lăudaţi 

sunt investiţiile pornite şi demarate de mine.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Care, spuneţi care domnule Schiau..” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Păi toate domnule…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Spuneţi două.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„PLAZA CENTER,..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Este o investiţie privată, domnule Schiau..” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Dar dvs. ce merite aveţi într-o investiţie privată?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Este o investiţie privată, care nu a avut nimic de-a face cu dvs.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Extraordinar, ce le ştiţi dvs. pe toate.. Din Statele Unite aţi visat chestia asta, 

aşa e?..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Spuneţi-mi, dvs. cu ce v-aţi implicat dvs. la vânzarea terenului?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Dar dvs. în ce v-aţi implicat?” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu mi-aţi răspuns la întrebare. În ce v-aţi implicat, ca şi primar, la vânzarea 

terenului?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu m-am implicat în vânzarea terenului, dar am încurajat aducerea acestei 

investiţii.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Încurajat? Aţi vorbit cu acel privat?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Dvs. astă-vară aţi criticat-o, deşi spuneam că  această investiţie …” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Niciodată nu am criticat-o...” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Am emisiunile înregistrate…” 
  
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Haideţi să vedem emisiunea înregistrată….” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Dvs. nu aveţi nimic deocamdată, în raportul dvs. pe 2008 aţi avut ce să 

scrieţi că am făcut eu, în prima parte a anului. Să vedem ce o să mai scrieţi în 2009.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„O să vedeţi…” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„ O să văd. Până atunci poate învăţaţi să scrieţi...” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dvs., nu vă supăraţi domnule consilier, mă jigniţi că eu nu ştiu să scriu?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Cel puţin din hârtiile pe care le-am văzut….nu prea…” 
  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Domnule consilier, nu vă e ruşine să mă jigniţi în faţa  colegilor dvs.?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu domnule….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu?.. Sunteţi fără ruşine domnule consilier.” 
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Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu-mi este ruşine, dacă dvs. nu vă este ruşine, mie nu are de ce.”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dacă dvs. spuneţi că eu nu ştiu să scriu..” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Dacă dvs. vă alocaţi merite pe care nu le aveţi… ” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Domnule Schiau, nu schimbaţi subiectul, dvs. menţineţi acuzaţia că eu nu 

ştiu să scriu, domnule Schiau. Domnule Schiau, deci eu nu ştiu să scriu?” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Da, sau poate să semnaţi. Am observat din câte hârtii semnaţi…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Deci nu ştiu nici să scriu şi nici să semnez, domnule Schiau? Mulţumesc. Ar 

trebui să vă fie ruşine domnule Schiau şi să aveţi caracterul pe care ar trebui să-l aveţi…” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Lăsaţi…. Nu-mi faceţi dvs. mie..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Eu nu vă fac, numai v-am reamintit.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Nu sunteţi în măsură să-mi faceţi mie lecţii de moralitate.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Bineînţeles, dvs. sunteţi în măsură.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Dvs. îmi faceţi mie lecţii de moralitate? Dvs.?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu, deloc.” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Domnule consilier Schiau, vă rog mult de tot….…” 
 
D-ra Szilagyi Ana Maria:  
„Acestea nu sunt problemele Hunedoarei, clar, sunt alte probleme acute care 

ne dor.” 
 
Dl. Balosin Nicolae: 
„Starea  drumurilor din municipiul Hunedoara, sunt sub orice critică, lumea 

începe mai mult să meargă în audienţă la Prefectură, pentru starea drumurilor şi pentru 
felul în care sunt. Poate ar trebui să ne ocupăm un pic de ele. 
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O altă problemă este o porţiune de 300 de metri, am înţeles eu, de la nişte 
persoane care au fost în audienţă, din str. Cloşca, care nu are canalizare, nivelul drumului 
este mai sus decât nivelul curţilor, la orice ploaie le intră apa în locuinţă. 

Aş dori să mai ridic o problemă, în zonele unde se fac debranşări la blocuri, 
poate găsim o posibilitate ca în aceste zone să instalăm nişte cişmele. Oamenii se 
descurcă greu. ” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Şi cine plăteşte investiţia şi apa?” 
 
Dl. Balosin Nicolae: 
„Sunt oameni care şi-au plătit datoriile şi nu au apă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Revenim la acelaşi subiect în care asociaţia de proprietari este de vină la 

ajungerea în aceea situaţie.” 
 
Dl. Balosin Nicolae: 
„Eu ştiu că cişmelele sunt un lucru normal..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Sunt. Veţi aproba consumul acelei ape din bugetul local? Sunteţi de acord?” 
 
Dl. Balosin Nicolae: 
„Sunt din acelea care sunt cu mecanism de apăsare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Mă refer la consumul de apă.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Aceea nu este apă potabilă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Deci dvs. sunteţi de acord. Atunci de ce nu sunteţi de acord să plătim din 

bugetul local acele datorii ale acelor persoane care au consumat apă fără să plătească. De 
ce nu veniţi cu aceea propunere.” 

 
Dl. Balosin Nicolae: 
„Am spus că sunt persoane care au plătit. Este vorba de cei care nu au apă 

din cauza celor care nu au plătit.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Tocmai, dacă aţi fi de acord să plătim consumul celor care nu au plătit, din 

bugetul local, atunci acei oameni care şi-au plătit consumul de apă nu ar fi pedepsiţi din 
cauza celor care nu şi-au plătit. 

Dacă dvs. consideraţi că este o idee bună, puteţi să o propuneţi în faţa 
consiliului.” 
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Dl. Bobouţanu Dan: 
„Voi fi foarte scurt. S-a vorbit despre starea drumurilor, într-adevăr există 

numeroase sesizări la Instituţia Prefectului. Toate acele sesizări pe care le-am primit, mă 
voi ocupa personal de finalizarea lor deoarece v-am cerut să ne prezentaţi o situaţie a 
amenzilor pe care le-aţi dat societăţii care se ocupă de programul ISPA. Nu au asfaltat la 
loc străzile, în mod corespunzător. Aţi spus că singura modalitate de a face atentă aceea 
societate este să-i amendaţi. 

V-am cerut într-o şedinţă anterioară să ne spuneţi şi nouă care este suma cu 
care a fost amendată societatea ce-şi desfăşoară activitatea în cadrul acestui proiect.” 

  
Dl. Demeter Ladislau: 
„Deci ultima amendă a fost acum aproximativ 10 zile, a fost amendată 

societatea  Răul Mare Retezat. Amenda a fost 2.600.000 lei, acesta a fost maximul 
prevăzut de lege. Eu ştiu că au contestat-o.” 

 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Avem două procese cu această firmă.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Eu ştiu că dânşii au câştigat o licitaţie să facă această lucrare, iar oraşul 

arată aşa cum arată.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Propunerea dvs. care este?” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Să le daţi în continuare amenzi.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Vom cheltui bani din bugetul local mergând în instanţă cu ei.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Nu se poate să-i lăsăm aşa.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu-i lăsăm aşa, domnule consilier, dar sunteţi de acord că până acum 2 zile 

nu s-a putut lucra la nici o stradă. Din cauza vremii, eu mă refer la asfaltare.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„De ce?” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Spuneţi-mi şi mie o staţie de beton care lucrează pe vremea aceasta.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Este singura amendă dată într-o perioadă de ..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu, a spus ultima.” 
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Dl. Bobouţanu Dan: 
„Şi a mai primit şi altele?” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Da, a mai primit.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Adică suntem la mâna acelei societăţi? Asta nu înseamnă că facem 

infernală viaţa cetăţenilor.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Suntem la mâna unui proiect ISPA. Sunt de acord cu dvs., vă pot spune că 

am discuţii cu domnul Vicepreşedinte Rus, dacă îl cunoaşteţi, în fiecare săptămână. 
Domnul Vicepreşedinte Rus pune presiune pe noi să-i dăm autorizaţii de spargere nelimitat 
şi fără nici o condiţie, puteţi să-l întrebaţi. Chiar cu domnul Demeter am avut o discuţie cu 
el, a fost foarte supărat că noi îi oprim pe cei de la Hidroconstrucţia nedându-le cât cer 
ei…. ” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Săptămâna trecută am fost personal la o şedinţă cu  domnul Preşedinte  

Moloţ, cu domnul Vicepreşedinte Rus, de asemenea cu reprezentanţii firmelor 
Hidroconstrucţia şi li s-au arătat poze cu situaţia drumurilor, a şanţurilor neacoperite.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Domnul Rus chiar a fost pe teren, eu personal l-am dus, a văzut şi a doua zi 

chiar s-a început să se lucreze.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Deci îi voi putea atrage atenţia, domnului Rus, şi voi spune că datorită lui 

sunt acele lucrări….” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Da, chiar vă rog…Domnul Vicepreşedinte Rus a fost foarte ofensat că noi    

i-am dat amendă a nu ştiu a câta oară.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Susţinea dânsul că acei bani vor fi luaţi tot din acel buget din care se fac 

străzile.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Oricum, următoarea amendă va fi mult mai uşor să o dau fiindcă ne-a   

cerut-o chiar un coleg de-al dânsului de partid.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Nu eu v-am cerut-o, ci cetăţenii care doresc să facem ceva cu acele străzi.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Aş dori, pentru că tot s-a retras de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre cu 

acel club, pentru că domnul Bobouţanu a solicitat o convorbire. Dar poate  alţi consilieri au 
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propuneri pentru o mai bună conduită a acestui club, dacă au propuneri cu firma care vor 
să se implice, alături de Primărie, comentariile şi discuţiile dvs. sunt bine primite. 

Statutul îl aveţi pe CD.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Statutul se referă la ceea ce am propus cu Mihai Leu, bănuiesc..” 
 
Dl.Gyorfi Jeno: 
„Ca orice societate, bănuiesc că trebuie să ..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Eu vorbesc de proiectul de hotărâre care a fost pe ordinea de zi cu numărul 

3. Pentru că tot s-a retras şi nu s-a discutat în această şedinţă, se pot face orice modificări. 
De aceea vă rog, care vrea să se implice, dacă cunoaşteţi oameni de afaceri care vor să 
se implice, se pot adăuga la această societate. ” 

 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Domnule Primar, să înţeleg că de fapt, consiliul local, municipiul Hunedoara 

şi dvs. mergem împreună cu aceeaşi idee pe care o susţinem de comun acord. Am 
discutat pe tema aceasta, încercăm să găsim resursele financiare, exact cum aţi spus 
dvs.…..” 

 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Daţi-mi voie să clarific. Eu nu voi susţine, şi v-am spus şi dvs. la telefon, nu 

voi susţine sponsorizarea unei echipe care va juca cu satul Băcâia sau cu Ilia. 
Deci, eu sunt încă în discuţii, v-am făcut aceea promisiune: până în 15 mai. 

Dacă nu voi reuşi să aducem finanţator pentru FC Corvinul 1921, echipa despre care am 
vorbit  întotdeauna, atunci voi putea să zic: nu voi putea să fac acest proiect, să rămână la 
oricine vrea să-l ia. 

De aceea am venit cu propunerea, din statutul acestei societăţi să scoatem 
fotbalul,  ca dvs. împreună cu  domnul Leu să continuaţi înfiinţarea celui club.” 

 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Nu eu cu domnul Leu, ci Consiliul Local Hunedoara.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Eu vă garantez astăzi ceva: consiliul local nu va avea fondurile necesare să 

susţină o echipă de care să fim mândri. 
Dacă domniile voastre veţi să vă legaţi numele de o echipă care va juca în 

judeţeană….” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„În momentul de faţă nu aveţi nici o variantă, nu există nici o altă echipă  nici 

măcar în categoria...” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„V-am mai spus, după 15 mai nu o să mai am nici o variantă, până în 15 mai 

încă mai există variante.” 
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Dl. Bobouţanu Dan: 
„Până în 15 mai, singura variantă care există este cea pe care am aprobat-o 

vineri.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu este aşa domnule consilier. Până în 15 mai există varianta reabilitării FC 

Corvinul 1921.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Sigur că da, şi dacă dvs. veţi reuşi acel lucru nu-şi are rostul un alt club.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Sunt de acord, dar acest club, pe care l-am propus pentru înfiinţare Asociaţia 

Clubul Sportiv Hunedoara, CSH nu viza doar fotbalul, ci viza toate celelalte categorii de 
sport care s-au practicat în municipiul Hunedoara. 

Trebuie să recunoaştem, sunt tineri în municipiul Hunedoara care nu vor să 
joace fotbal. Ce-i spun eu acelei mame căreia copilul îi cântă la vioară şi joacă şah, sau  
joacă tenis de câmp? Că noi, ca şi consiliul local vom susţine doar fotbalul? ” 

 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Nu am spus treaba aceasta.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„De aceea această propunere pentru acest club a fost: introducerea mai 

multor sporturi, fără ca să intre în contradicţie cu decizia dvs. care a fost luată ulterior după 
ce ne-am apucat noi de lucru pentru acest proiect. 

Noi am finalizat documentaţia.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Dvs. cine?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Primăria Municipiului Hunedoara.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Primăria Municipiului Hunedoara a finalizat documentaţia şi la hotărârea 

care s-a luat vineri.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Noi avem actul constitutiv la Clubul Sportiv…” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Primăria Municipiului Hunedoara va face şi actul constitutiv şi la hotărârea 

care a fost luată vineri. E acelaşi lucru, nu ne călcăm pe picioare şi avem nevoie de 
sprijinul dvs. ca şi edil şef pentru a susţine, pentru a întreţine, pentru a finaliza acel proiect. 
În cazul în care nu se va obţine ceea ce aţi spus dvs... ” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dacă domniile voastre veţi găsi finanţare din bugetul local al municipiului 

Hunedoara…” 
 
 Dl. Bobouţanu Dan: 
„Noi avem un iniţiator de proiect, municipiul Hunedoara este cel care….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dacă dvs. veţi găsi sumele necesare…” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Am votat o dată..” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dar nu aţi pus sume, domnule consilier…” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Nu, urmează să…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Când veţi găsi sumele necesare pentru sponsorizarea unei  echipe de care 

dvs. să fiţi mândri.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Cu ajutorul dvs. sunt convins că vom găsi aceste sume, pentru că sunteţi 

Primarul Municipiului.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Eu respectuos vă voi lăsa pe dvs. să fiţi iniţiatorul unei echipe care va juca în 

judeţ.”  
Dl. Bobouţanu Dan: 
„Voi fi iniţiatorul proiectului, dar consiliul local va aloca sumele necesare.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
„Eu nu voi lega numele meu de acel proiect.” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinţa 

de azi a consiliului local." 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 31.03.2009 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului  
local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2009. 

Hotărârea nr.36/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului 

maxim de locuri şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Căminul de 
Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.37/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
Punctul 3 al ordinii de zi- Proiect de hotărâre privind aprobarea cedării către 

Agip Romania S.R.L.  a drepturilor şi obligaţiilor ce îi revin S.C. MOL România Petroleum 
Products S.R.L Cluj-Napoca  potrivit contractului de asociere în participaţiune nr. 336/2004. 

Hotărârea nr.38/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  

la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge 
consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.39 /2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 5 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea 

Regulamentului privind reglementarea cadrului general de evacuare a persoanelor care 
ocupă în mod abuziv locuinţele din fondul locativ de stat. 

Hotărârea nr.40/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor 

locuinţe sociale situate în  str. Ştrandului, nr.4,Bl. K, ap.2, respectiv str. Ştrandului, nr.4,Bl. 
K, ap.22  din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.41/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a 

unor terenuri din administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Hotărârea nr.42 /2009 se aprobă în unanimitate. 
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Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  atribuirea  în folosinţă 
gratuită către Ministerul Educaţiei Cercetării şi Tineretului prin Inspectoratul Şcolar al 
Judeţului Hunedoara a amplasamentelor unităţilor  de învăţământ preşcolar destinate 
pentru „Reabilitare clădiri grădiniţe” din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.43 /2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

proiectului cadru al actului constitutiv a S.C. „NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara , numirea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a 
Asociaţilor şi în Consiliul de Administraţie, precum şi propunerea cenzorilor la S.C. 
„NEWECO HD” S.R.L. Hunedoara 

Hotărârea nr.44/2009 se aprobă în unanimitate (art.2,3,4, vot secret). 
 
Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii 

prin licitaţie publică a unor terenuri aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara 
pentru amplasarea unor carturi de alimentaţie publică. 

Titlul hotărârii nu a fost aprobat întrucât a întrunit 15 voturi „împotrivă” şi 4 
voturi „pentru” (Vasilescu Tatiana, Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan şi Demeter Ilie). 

 
Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  

concesionării   prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  49,0 mp situat în B-dul 
Dacia nr.33, bloc 8 , înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 1430N, nr. cadastral 2960. 

Titlul hotărârii nu a fost aprobat întrucât a întrunit 17 voturi „împotrivă” şi 2 
voturi „pentru” (Vasilescu Tatiana şi Demeter Ilie). 

 
Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

concesionării   prin licitaţie publică  a  terenului în suprafaţă de  33,0 mp situat în 
str.Prutului  , înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 1286N, nr. cadastral 2826. 

Hotărârea nr.45/2009 se aprobă în unanimitate. (art.5 vor secret.). 
 
Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri 

urbanistice de detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hunedoara.  
Hotărârea nr.46/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea planului 

urbanistic zonal – ansamblu de locuinţe individuale, str. Ştrandului-zona Valea Seacă, 
municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.47/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.7/2009 privind aprobarea înregistrării în 
Cartea Funciară a staţiei centrale SC 10 (dezafectate) cu terenul aferent în suprafaţă de 
59,0 mp, Micro II, din proprietatea Statului Român în proprietatea privată a municipiului 
Hunedoara.  

Hotărârea nr.48/2009 se aprobă în unanimitate. 
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Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării 
prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 243,08 mp, situat în municipiul Hunedoara, 
str. Mihai Viteazu - PT 12,  înregistrat în CF Hunedoara nr. 5759, nr. top 2170/156/P. 

Hotărârea nr.49/2009 se aprobă în unanimitate. (art.3  vot secret) 
 

Punctul 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind reorganizarea unităţii 
locale de sprijin constituite pentru acţiunile de luptă împotriva bolilor transmisibile ale 
animalelor şi a zoonozelor 

Hotărârea nr.50/2009 se aprobă în unanimitate. (art.1  vot secret) 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii 

unui studiu de oportunitate în vederea delegării gestiunii serviciului public de administrare a 
parcărilor publice cu plată din Municipiul Hunedoara 

Hotărârea nr.51/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea novaţiei 

Contractului de delegare a gestiunii Serviciului public de alimentare cu apă şi de canalizare 
în Municipiul Hunedoara, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 156/2005, prin 
Contractul unic de delegare a gestiunii Serviciului public de alimentare cu apă şi de 
canalizare încheiat între ADI AQUA PREST Hunedoara, în calitate de delegatar şi S.C. 
APA PROD S.A., în calitate de delegat.    

Hotărârea nr.52/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre 

membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru 
perioada 01.04.2009 – 31.05.2009. 

Hotărârea nr.53/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 
Punctul 21 al ordinii de zi - Raport privind starea economică socială şi de 

mediu a Municipiului Hunedoara. 
 

Punctul 22 al ordinii de zi – Referat privind solicitările formulate de S.C. Elite 
Guard S.R.L. şi adresate Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara. 

 
Punctul 23 al ordinii de zi – Referat privind adresa înaintată de S.C. 

INTRADEX S.R.L. şi înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub 
nr.9067/20.02.2009. 

 
 
Punctul 24 al ordinii de zi - Diverse.     

 
 

                                        SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 
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